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Jsem lékařka na misi

Pracuji v humanitární lékařské organizaci, která sdružuje spoustu 

lékařů, co chtějí pomáhat v oblastech, kde lékařská péče chybí 

nebo je nedostatečná. Má práce je velmi těžká, ale lidé si mě za ni 

váží. Nesmírně mě těší, že dokážu zachránit lidský život, pomocí 

léků vyléčit těžké onemocnění nebo zafixovat zlomeninu a sešít 

ránu. Tam, kde působím, často chybí léčiva, vybavení a zázemí pro 

pacienty. Pracovat v takových podmínkách je pro lékaře mnohem 

složitější. Často se stane, že jsme s kolegy u toho, když někde 

vypukne válka, když se střílí a jedno zranění střídá druhé, všude 

jsou stovky krvácejících, kteří čekají na záchranu. Potřebných je 

mnoho a my musíme často dělat velmi rychlá rozhodnutí. Většinou 

nemáme ani okamžik na odpočinek. Možná si myslíte, že se vás to 

netýká. Ale na mé práci může jednou záviset i váš život…




